
PROTOKÓŁ NR XVI/2020 

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 17 grudnia 2020 r. 
 
 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. do protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych: obecnych  15 
 nieobecnych    0 
 usprawiedliwionych    0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Sekretarz Miasta 

Jolanta Sałęga, Skarbnik Miasta Dorota Przybyła, dyrektorzy jednostek organizacyjnych, Radca 

Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, Prezes BPIK Sp. z o.o., Komendant Straży Miejskiej, 

naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów Urzędu Miejskiego. 

Porządek obrad sesji: 
  1. Otwarcie obrad. 

   2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

   3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w dniu 26.11.2020 r. 

   4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji zadań w okresie od 17.11.2020 r. do 07.12.2020 r. 

   5. Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji. 

   6. Stanowiska, wnioski i opinie komisji. 

   7. Wolne głosy. 

   8. Projekt budżetu na 2021 rok wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową. 

   9. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej — według załącznika. 

 10. Plan pracy Rady Miejskiej na 2021 rok. 

 11. Blok informacyjny. 

 12. Zakończenie obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 

 

Ad 1 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., art. 20 ust. 1 otworzył obrady XVI sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu, które odbyły się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz 
Microsoft Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie.  
Przywitał wszystkich uczestniczących zdalnie w obradach sesji rady.  
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady zapytał, czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z zaproponowanym porządkiem 
obrad i projektami uchwał oraz czy wnoszą o jego poszerzenie, ograniczenie lub zmiany.  
 
Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 
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Ad 3 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół z XV sesji Rady Miejskiej, która odbyła się 
w dniu 26.11.2020 r.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 4 
 
Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie, które radni otrzymali w formie pisemnej o informacje, 
które nie zostały w nim ujęte a dotyczące m. in.: zmian kadrowych, postępowań przetargowych, 
zawartych umów, zakończonych i trwających inwestycji, zadań dofinansowanych ze środków 
zewnętrznych. 
 
 
Ad 5 
 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na poprzedniej sesji zostały przesłane do 
organów nadzoru. Do dnia dzisiejszego nie wpłynęły żadne uwagi z organów nadzorujących. 
 
 
Ad 6 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej, Finansów przedstawili wnioski  
i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji w grudniu br. bez opinii dotyczących tematu głównego 
i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że w związku z charakterem pracy a także sytuacją 
w grudniu komisja się nie odbyła.  
Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że do komisji nie zostały 
skierowane żadne sprawy do rozpatrzenia.   
 
 
Ad 7 

Radna Natalia Grosman na wniosek mieszkańca zgłosiła potrzebę uporządkowania terenu przy 
ul. Warszawskiej w rejonie bloku nr 232 (teren miejsc parkingowych, trawnika, drogi osiedlowej, 
chodnika prowadzącego do przedszkola oraz chodnika przy ul. Warszawskiej). 
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Radny Piotr Świerkosz: 
- zwrócił uwagę na potrzebę doświetlenia odcinka drogi ul. Chemików od zjazdu na Dworzec 

Autobusowy w Bieruniu Starym do ul. Krakowskiej, ponieważ przejście dla pieszych jest słabo 
doświetlone, 

- zwrócił się o podjęcie pilnej interwencji w sprawie ciągle nieświecącego oświetlenia w ciągu ulicy 
powiatowej Chemików, od zjazdu przy sklepie "Kasia" do sklepu "EURO". 

Burmistrz Miasta poinformował, że usterki są zgłaszane na bieżąco, Zastępca Burmistrza oraz 
Naczelnik Wydziału GK jutro będą ponownie interweniować, żeby przyspieszyć ich usuwanie.  
Odnośnie oświetlenia przejść dla pieszych poinformował, że będzie proponował radnym w przyszłym 
roku dyskusję systemową dotyczącą modernizowania w ciągu roku jednego lub dwóch przejść, aby 
stały się bezpieczniejsze. 
 
Radny Stanisław Jurecki zwrócił się o wystąpienie do kopalni o uprzątnięcie terenu wokół parkingów 
i dróg należących do kopalni oraz uzupełnienie ubytków w nawierzchni jezdni w rejonie sklepu PEPCO 
na osiedlu Granitowa. 
 
Radna Maria Sitko zapytała, czy w związku z ogłoszeniem roku 2021 Rokiem 30–lecia Odrodzenia 
Samorządności Bierunia będą odbywały się spotkania robocze dotyczące zorganizowania uroczystości 
z tym związanych. 
Burmistrz Miasta poinformował, że został powołany zespół ds. obchodów 30-lecia Odrodzenia 
Samorządności Bierunia. Pomysły, wnioski z tym związane można składać bezpośrednio do Pani 
Sekretarz Miasta, która koordynuje pracę tego zespołu.   
 
Radny Damian Gerycki poinformował, że nadal przy drogach powiatowych zalegają worki z liśćmi.    
Zastępca Burmistrza poinformował, że zwrócono się do Powiatowego Zarządu Dróg miesiąc temu 
o zabranie worków z ciągów dróg powiatowych ul. Krakowskiej, Chemików i innych, których są 
zarządcą. Worki zostały zabrane. Pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej przyjrzą się temu 
i zostanie skierowane wystąpienie do Powiatowego Zarządu Dróg, jeżeli będzie taka potrzeba.  
 
 
Ad 8 
 
Burmistrz Miasta wprowadził do tematu budżet miasta na 2021 rok. 
 
Skarbnik Miasta poinformowała, że gmina otrzymała pozytywne opinie Regionalnej Izby 
Obrachunkowej dotyczące projektów uchwał w sprawie budżetu na 2021 rok oraz Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2021-2027 a także możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego 
w projekcie uchwały budżetowej miasta Bierunia na 2021 rok. We wszystkich opiniach przejawiają się 
uwagi dotyczące trudnych do przewidzenia skutków społeczno-gospodarczych epidemii COVID-19. 
W sposób bardzo szczegółowy odniosła się do wniesionych autopoprawek do ww. projektów uchwał. 
 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Gospodarki, Społecznej i Finansów przedstawili wnioski 
oraz opinie dotyczące projektu budżetu na 2021 rok podjęte na posiedzeniach komisji w miesiącu 
grudniu br.     

  
W czasie dyskusji, w której glos zabrali radni Barbara Panek-Bryła, Jarosław Mokry, oraz 
Przewodniczący Rady poruszono sprawy dotyczące m. in.: wyjątkowej sytuacji społeczno-gospodarczej 
związanej z epidemią, która znajduje odzwierciedlenie w budżecie na 2021 rok; dużej ilości zadań 
inwestycyjnych; nie zostawiania realizacji zadań drobnych na ostatni kwartał roku; braku w budżecie 
zadań dotyczących ulic: Słowackiego, Latochy, Kopcowej; nie zostawiania drobnych zadań do realizacji 
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w ostatnim kwartale roku; wypracowanego kompromisu przez radnych, burmistrza oraz pracowników 
urzędu w zakresie wydatków majątkowych; kończącego się okresu programowania funduszy unijnych 
na lata 2014-2020; obniżenia wydatków na ograniczenie niskiej emisji w stosunku do ubiegłego roku; 
kosztów związanych z wydatkami bieżącymi, które zostały mocno obcięte w wyniku konstrukcji 
finansowej na którą gmina nie do końca ma wpływ; zaplanowania budżetu w sposób bezpieczny, 
niezagrażający finansom gminy.    
 
Burmistrz Miasta i Zastępca Burmistrza udzielili odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na 
poruszone w czasie dyskusji sprawy.   
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał kolejno pod głosowanie:  
 

➢ wniosek okołobudżetowy Komisji Społecznej „Komisja Społeczna wnioskuje, aby w 2021 r. 
w momencie ustąpienia pandemii i poprawy sytuacji budżetowej, zwiększyć dotację dla 
Bieruńskiego Ośrodka Kultury, Bieruńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji i Muzeum 
Miejskiego w organizacji.” 

 
➢  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZ 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
 

➢ wniosek okołobudżetowy Komisji Gospodarki „Komisja Gospodarki wnioskuje 
o wprowadzenie w 2021 roku do budżetu w pierwszej kolejności po pojawieniu się wolnych 
środków zadania pn. Budowa drogi do garaży ostatni etap z kwotą 150 000,00 zł.” 

 
➢  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward WSTRZ 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 11 głosów  przeciw – 2 głosy  wstrzym. – 2 głosy 
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Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
 

➢ projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia 
na lata 2021-2027  

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/1/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

➢ projekt uchwały w sprawie budżetu miasta Bierunia na 2021 rok  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
Przewodniczący Rady ogłosił 10-minutową przerwę techniczną. 
 
Przewodniczący Rady wznowił obrady po przerwie. 
 
Ad 9 
 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia kolejnych projektów uchwał: 
 

➢ w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiazywania Problemów Społecznych na lata 2021-2028 
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Projekty uchwał wraz z uzasadnieniami przedstawił Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej Piotr Ćwiękała.  

 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/3/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

➢ w sprawie przyjęcia planu nadzoru nad żłobkami, klubami dziecięcymi oraz dziennymi 
opiekunami  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry. 
 
Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 

Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/4/2020 została podjęta jednogłośnie. 
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➢ w sprawie zmiany uchwały dot. przyznawania stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki 
sportowe 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry. 
Jednocześnie poinformowała, że temat był przedmiotem obrad Komisji Społecznej, która podjęła 
wniosek o udzielenie opinii prawnej odnośnie możliwości zwiększenia kwot stypendiów w ciągu 
roku. Z otrzymanej opinii wynika, że taka możliwość istnieje i takie praktyki są stosowane.  
 

Pani J. S., uczestnicząca zdalnie w tej części sesji, przedstawiła swój komentarz oraz uwagi do 
ww. projektu uchwały. 
 
Zastępca Burmistrza zrelacjonował przebieg dyskusji na posiedzeniu Rady Sportu w tym temacie. 
 
Po przeprowadzeniu dyskusji w temacie, w której udział wzięli radni: Marcin Nyga, Barbara Panek-
Bryła, Krystyna Wróbel oraz Zastępca Burmistrza, Przewodniczący Rady poddał kolejno pod 
głosowanie: 
 

➢ wniosek o następującej treści:  
„Rada Miejska wnioskuje, aby w I kwartale przyszłego roku temat dotyczący przyznawania 
stypendiów sportowych za osiągnięte wyniki sportowe przedyskutować na Komisji Społecznej 
z wyciągnięciem konkretnych wniosków.” 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty WSTRZ 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna WSTRZ 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 
 

 Wniosek został przyjęty większością głosów.  
 
 

➢ projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały dot. przyznawania stypendiów sportowych za 
osiągnięte wyniki sportowe    

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia WSTRZ 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin WSTRZ 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ 
12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria WSTRZ 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 9 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 5 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/5/2020 została podjęta większością głosów.  
  
 

➢ w sprawie zmiany Uchwały Nr IX/4/2016 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 29 września 
2016 r. w sprawie powierzenia prowadzenia wspólnej obsługi szkół i placówek 
oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Bieruń 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Dyrektor Bieruńskiego Centrum Usług 
Beata Berger-Styga.  
 

Przewodnicząca Komisji Społecznej poinformowała, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głos  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/6/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

➢ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Chorzów 
 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Inspektor ds. Społecznych Anna Mokry. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
komisji. 

 
Przewodniczący Rady, wobec braku głosów w dyskusji, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
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8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/7/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 

 
➢ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata 2020-2025  
 
➢ w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok  

 

Skarbnik Miasta omówiła ww. projekty uchwał z zaznaczeniem, gdzie została dokonana 
autopoprawka.  
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że projekty uchwał zostały pozytywnie 
zaopiniowane przez komisję 
 
Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał kolejno pod głosowanie 
projekty uchwał:  
 

➢ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata  
2020-2025 
      

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/8/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

➢ w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok  

➢  Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
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7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 15 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Uchwała Nr XVI/9/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
                                                                                                                                                     
Ad 10 
 
Przewodniczący Rady omówił plan pracy rady na 2021 rok. 
 
Po przeprowadzeniu dyskusji w temacie Przewodniczący Rady poddał kolejno pod głosowanie:  
 
Wniosek Radnego Stanisława Jureckiego, aby plan pracy rady zmodyfikować tak żeby przerwa 
wakacyjna była w lipcu. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward PRZECIW 
2. Bobla Walenty PRZECIW 
3. Czapiewski Dariusz WSTRZ 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZ 
10. Nyga Marcin PRZECIW 
11. Panek-Bryła Barbara PRZECIW  
12. Pyda Tomasz PRZECIW 
13. Sitko Maria PRZECIW 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
 

za – 7głosów  przeciw – 6 głosów  wstrzym. – 2 głosy 
 

Wniosek został przyjęty większością głosów. 
 
Plan pracy z autopoprawką polegającą na zmianie tematu w sierpniu na „Oświata w mieście”.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian ZA 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA  
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZ 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 
 

Plan pracy Rady Miejskiej na 2021 rok został przyjęty większością głosów. 
 
 
Ad 11 
 
Przewodniczący Rady:  
- poinformował, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco przekazywana radnym 

albo przewodniczącym komisji, 
- złożył życzenia świąteczno-noworoczne. 
 
Burmistrz Miasta: 
- zwrócił się o przekazywanie mieszkańcom, że od 14 grudnia 2020 r. do 11 stycznia 2021 r. trwa 

nabór wniosków w ramach programu ograniczenia emisji,  
- poinformował o spotkaniu z projektantem organizacji ruchu na starówce oraz zwrócił się o 

przesyłanie ewentualnych wniosków i uwag na maila burmistrza,  
- przekazał, że trwają spotkania w sprawie Planu Sprawiedliwej Transformacji, 
- poinformował, że Holenderska Sieć Handlowa ACTION otworzy drugie w Polsce centrum 

dystrybucyjne, które będzie zbudowane za inwestycją Panattoniego przy ul. Oświęcimskiej 
w Bieruniu na terenach przemysłowych. 

 
Zastępca Burmistrza przekazał w sposób syntetyczny informacje o aktualnie procedowanym 
w urzędzie planie ruchu kopalni „Piast” na lata 2021-2023. 
  
 
Ad 12 
 
Przewodniczący Rady zamknął XVI sesję Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Janina Berger 
 
 
 
 


